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اصلانیان: 
 هوادار 

تیم دست و پا بسته ای 
نیست

حل شدن اختلافات کامران  
قاسمپور با رضا یزدانی 

ایسنا: دارنده ۲ مدال طلای جهان به تیم 
رضا یزدانی در رقابت های جام باشگاه های 
جهان پیوست. کامران قاسمپور آزادکار وزن 
۹۲ کیلوگرم ایران و دارنده ۲ مدال طلای جهان 
پس از جلسه با رضا یزدانی و حل اختلافات 
گذشته، برای تیم بانک شهر در رقابت های جام 
باشگاه های جهان به میدان می رود. پس از آنکه 
قاسمپور سال گذشته بدون هماهنگی پیش 
از برگزاری مرحله نهایی لیگ اقدام به ترک 
تمرینات تیم رضا یزدانی کرده بود، اختلافات 
زیادی میان این دو چهره شاخص کشتی ایران 
به وجود آمد اما در نهایت در جلسه ای که میان 
قاسمپور و رضا یزدانی برگزار شد، ضمن حل 
اختلافات گذشته، قاسمپور با عقد قرارداد به 
تیم بانک شهر پیوست. همچنین امیرحسین 
زارع هم با حضور در منزل رضا یزدانی، با این تیم 
به توافق رسید. حسن یزدانی، رضا اطری، علی 
سوادکوهی، محمد حسن محمدیان و برخی 
دیگر از چهره های مطرح کشتی ایران پیش از 
این با تیم بانک شهر قرارداد خود را امضا کرده اند 
و برای این تیم در جام باشگاه های جهآنکه ۲۸ 
و ۲۹ بهمن در سالن هفتم تیر تهران برگزار 

می شود، به میدان می روند. 

خارجازمستطیلسبز

 بحران در پاریس 
 پیش از بازی بزرگ 

روزنامه معتبر اکیپ فرانسه در گزارشی 
از وضعیت بحرانی پاری سن ژرمن قبل از 
بازی برابر بایرن مونیخ در لیگ قهرمانان اروپا 
نوشت. به گزارش اکیپ، پاری سن ژرمن در 
یکی از حساس ترین  بازی های دور حذفی لیگ 
قهرمانان اروپا سه شنبه در ورزشگاه خانگی 
خود از بایرن مونیخ پذیرایی می کند. وضعیت 
پاری سن ژرمن قبل از این بازی بزرگ اصلا 
مناسب نیست و بعد از شکست برابر موناکو 
در لیگ فرانسه تشنج در باشگاه به وجود آمده 
است و حتی اختلافات مدیریتی هم درباره 
ادامه دادن با گالتیه زیاد است. روزنامه اکیپ 
در ادامه گزارش خود نوشت که دیدار برابر 
بایرن مونیخ آخرین فرصت گالتیه است و 
چنانچه این تیم نتواند راهی دور یک چهارم 

نهایی شود به طور قطع اخراج خواهد شد. 

خبـــــر

امروز آغاز می شود 

دیدارهای حساس هفته بیستم 

سالپنجم
شماره1492

آرمان ملی:  دیدارهای هفته بیستم لیگ 
برتر از امروز در حالی انجام خواهد شد که 
دیدار روز گذشته استقلال به دلیل شرایط 

جوی لغو شد
 تعویق بازی استقلال 

در حالی که قرار بود روز گذشته یک دیدار 
از هفته بیستم برگزار شود سازمان لیگ 
حرفه ای فوتبال ایران اعلام کرد: مسابقه دو 
تیم پیکان تهران و استقلال در چارچوب 
هفته بیستم لیگ برتر برگزار در صورت 
مساعد بودن شرایط جوی از ساعت 14 روز 
دوشنبه در ورزشگاه شهدای پاس قوامین 

تهران برگزار خواهد شد.
 صحبت های گل محمدی 

خبری  نشست  در  گل محمدی  یحیی 
پیش از بازی با هوادار، اظهار داشت: امروز 
سالگرد شهادت فوتبالیست های چوار بود. 
1۵ نفر از هم وطنان عزیز خود را از دست 
دادیم  که 11 نفر فوتبالیست، ۳ نفر تماشاگر 
و یک داور بود. به خانواده های آن ها تسلیت 
گفته و یادشان را گرامی می داریم. وی افزود: 
همچنین به خانواده ۳ فوتبالیست قطع عضو 
عزیزمان که در حادثه ترکیه جان خود را از 
دست دادند، تسلیت می گویم. محمدرضا 
میراحمدی، حامد محجوبی و مهدی سعیدی 
این عزیزان بودند که امیدوارم روحشان شاد 
باشد. همچنین باید یک بار دیگر در مورد 
خوی صحبت کنیم. نباید مشکلات آن ها 
را در این شرایط سخت اقتصادی فراموش 
کنیم. با فشار اقتصادی زیادی به مردم به 
ویزه زلزله زده ها می آید جا دارد مردم و 
مسئولان همت و توجه بیشتری داشته به 
مردم خوبی داشته باشند ، آن هم در این 
سرمایی که واقعا طاقت فرسا است. امیدوارم 
در این شرایط سخت مشکلات آن ها را حل 
کنیم و برای همه اهالی این شهر آرزوی 
سلامتی دارم. سرمربی پرسپولیس اضافه 
کرد: بازی مهمی است . هر بازی که در لیگ 
برتر داریم با توجه به شرایطی که در بالای 
جدول وجود دارد، در همه بازی های آینده 
به چشم فینال نگاه می کنیم. با تیم جوانی 
بازی داریم که کادرفنی خوبی دارد و فوتبال 
خوبی ارائه می دهد  . هوادار از تیم هایی است 
که همیشه می خواهد فوتبال بازی کند. قطعا 
بازی راحتی برای ما نخواهد بود. گل محمدی 
تصریح کرد: آماده این مسابقه هستیم. امروز 

با توجه به شرایط جوی موجود نتوانستیم 
تمرین کنیم . در هتل تمرین را برگزار کردیم 
اما انگیزه زیادی برای کسب ۳ امتیاز بازی 
روز دوشنبه داریم. امیدوارم با تمرکز خوب 
و رعایت نکات تاکتیکی، بتوانیم بازی خوبی 
ارائه بدهیم. امیدوارم بازیکنانم روز دوشنبه 
بتوانند قابلیت های خود را خوب نشان بدهند 
آن هم مقابل تیمی  که سختکوش است و 

راحت امتیاز از دست نمی دهد.
 صحبت های سرمربی تراکتور 

پاکو خمز سرمربی تراکتور در نشست 
خبری پیش از بازی با آلومینیوم اراک، اظهار 
داشت: هفته تمرینی خیلی خوبی داشتیم. 
بچه ها تلاش خود را کردند. تمرینات خوبی 
انجام دادیم. روز دوشنبه می خواهیم یک 
برد دیگر و چهارمین برد پشت سر هم خود 
را کسب کنیم. این موضوع در هیچ تورنمنتی 
آسان نیست. در لیگ ایران هم کسب چهار 
برد متوالی آسان نیست و نمی توان این لیگ را 
مستثنی دانست. وی افزود: روز دوشنبه بازی 
سختی خواهیم داشت. قطعا تیم آلومینیوم 
می آید تا کسب برد را برای ما سخت کند 
اما برای ارائه دادن یک بازی خوب دیگر و 
کسب نتیجه خوب به زمین می رویم تا هم 
در جدول بالاتر بیاییم و هم تماشاگران از 
نمایش تراکتور لذت ببرند. سرمربی تراکتور 
درمورد نفرات غایب این تیم مقابل آلومینیوم 
گفت: تنها بازیکنی که سرماخوردگی دارد و 
نمی تواند بازی کند، محمدرضا عباسی است 
و محرومی هم نداریم. خمز درخصوص اینکه 

تراکتور در بازی های قبلی از تمام نقاط زمین 
استفاده کرد و آمار تعداد پاس هایش گویای 
این موضوع است. از طرفی آلومینیوم اراک 
دفاع متمرکزی دارد که می تواند کار را برای 
عناصر تهاجمی تیم تبریزی سخت کند و 
برای این بحث چه برنامه ای دارد، توضیح داد: 
آلومینیوم با سیستم ۲-۵-۳ بازی می کند و 
به ویژه در میانه زمین خیلی قوی هستند. اگر 
می خواهیم این دفاع را بشکنیم یا فضاسازی 
کنیم، باید تحرک زیادی داشته باشیم و توپ 
را خیلی خوب به گردش درآوریم. باید با 
تحرک بالا برای ضربه زدن، فضا پیدا کنیم. اگر 
این تحرک نباشد، کار خیلی سخت می شود. 
جدا از این موضوع به آرامش، صبر و حوصله 
نیاز داریم. باید با آرامش بازی کنیم. اگر با 
عجله بازی کنیم کار برای ما سخت خواهد 
شد و شاید نتوانیم بازی ای که می خواهیم ارائه 
بدهیم. وی درخصوص گلایه های قبلی اش از 
وضعیت زمین ورزشگاه یادگار امام و اینکه آیا 
اکنون از شرایط میزبانی این ورزشگاه رضایت 
دارد، عنوان کرد: در بازی قبلی زمین شرایط 
خوبی نداشت اما روز گذشته آنجا تمرین 
کردیم. به ما گفتند مشکل آب دادن زمین حل 
شده و می توانند آنجا را آب بدهند. قرار است 
زمین را به کوتا ه ترین شکل ممکن درآورند و 
هرچه می توانند آن را کوتاه کنند تا بتوانیم به 
آن آب بدهیم تا طبق چیزی که می خواهیم 
باشد و بتوانیم آن را به گردش درآوریم. زمین 
تبریز را از نظر من باید بار دیگر بلند کنند و 
دوباره کارهایش را انجام بدهند زیرا شاکله 

زمین از خاک رس و خیلی نرم است. باید این 
وضعیت را تغییر بدهند. حق هواداران تراکتور 
و شهر تبریز، زمینی بهتر از این است تا بتوانند 

از آن استفاده کنند.
 نظر رحمتی 

سیدمهدی رحمتی در خصوص دیدار روز 
دوشنبه مقابل تراکتور اظهار داشت: بازی 
روز دوشنبه یکی از حساس ترین بازی های 
ما است. تراکتور تیم بزرگ و پرهوادار است. 
کادر فنی و بازیکنان خیلی خوبی دارد. از 
لحاظ امتیازی بالاتر از ما  است این مسئله 
می  کند.   چندان  دو  را  بازی  حساسیت 
سرمربی آلومینیوم اراک گفت: بازی رفت 
در بازی اراک مستحق باخت نبودیم و کل ۹0 
دقیقه توانستیم موقعیت ایجاد کنیم و فوتبال 
خوبی ارائه بدهیم اما دست تقدیر اینطور بود 
که نتوانستیم از آن بازی امتیاز بگیریم. در 
حال حاضر و طی هفته های اخیر بچه های 
ما نشان دادند و می دانند در زمین دنبال چه 
هستند. حساسیت های این بازی را کاملًا 
درک کرده اند و می دانند در چه شرایطی 
هستیم. رحمتی ادامه داد: در استادیوم 
یادگار امام و مقابل هواداران پرشور تبریزی 
بازی کردن کار بسیار سختی است و ما به این 
واقف هستیم تراکتور از زمانی که خمز آمده 
سبک، سیستم و نوع فوتبالش عوض شده 
است. کاملًا شناخت داریم و به این مسئله 
واقف هستیم. ان شاءالله روز دوشنبه هواداران 
هر دو تیم فوتبال خیلی خوبی را شاهد باشند 
و بتوانیم آنچه مدنظرمان است و در هفته 
گذشته روی آن کار کردیم در زمین بازی 
پیدا کنیم. اگر این اتفاق بیفتد سربلند از 

زمین بیرون می آییم.
 برنامه 

دیدارهای هفته بیستم لیگ برتر طبق 
برنامه زیر برگزار می شود:
 دوشنبه 24 بهمن:

پیکان - استقلال
مس رفسنجان - فولاد

تراکتور - آلومینیوم اراک
ملوان - گل گهر

پرسپولیس - هوادار
 سه شنبه 25 بهمن:

مس کرمان - نساجی
نفت مسجدسلیمان - صنعت نفت آبادان

سپاهان - ذوب آهن

   دعوت 
کیلیان امباپه در آستانه بازی با بایرن در لیگ 
قهرمانان، تیم را دعوت به اتحاد کرد. امباپه پس از 
شکست پی اس جی برابر موناکو، عکس زیر را در 
استوری اینستاگرامش منتشر کرد و نوشت: »بیایید 

قوی و متحد بمانیم. اینجا پاریس است.«

      بهترین  
سازمان لیگ ستارگان قطر دیروز به معرفی بهترین 
های ماه گذشته این لیگ فوتبال پرداخت. بشار رسن 
ستاره سابق پرسپولیس و بازیکن باشگاه قطر با 
عملکردی درخشان در ماه گذشته به عنوان بهترین 

بازیکن ماه این لیگ انتخاب شد.

           حضور 
گل گهر مقابل ملوان در ورزشگاه سیروس 
قایقران صف آرایی خواهد کرد. امیر قلعه نویی پیش 
از حضور در هتل محل اقامت تیم، به همراه کادرش، 
بر سر مزار سیروس قایقران حاضر شد و فاتحه ای 

قرائت کرد.
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کوتاه
تسنیم: بازیکن و مربی پیشین تیم فوتبال استقلال گفت: 
سال ها در استقلال سمت های مختلفی داشتم، ولی برخوردی 
که با من صورت گرفت، شرم آور بود. فرزاد مجیدی مربی فصل 
گذشته تیم فوتبال استقلال دیروز )یکشنبه( برای تعیین تکلیف 
مطالباتش به باشگاه استقلال مراجعه کرد که علی فتح ا... زاده 
مدیرعامل باشگاه حضور نداشت. مجیدی به دلیل درگیری 
لفظی با یکی از مسئولان باشگاه با عصبانیت محل را ترک کرد. 
مجیدی درباره حضورش در باشگاه استقلال گفت: رفتاری که 
امروز با من صورت گرفت، شرم آور بود. استقلال خانه من است 
و تا زمانی که با مدیرعامل وقت باشگاه صحبت نکنم، سکوت 
خواهم کرد اما در دو روز آینده مفصل صحبت های زیادی 
می کنم. خجالت می کشم که بگویم چه اتفاقی افتاد. من 1۳، 
14 سال در این باشگاه حضور داشتم و خودم را بخشی از خانواده 
استقلال می دانم. وی با اشاره به اینکه برای گرفتن مطالباتش به 
باشگاه استقلال رفته بود، تصریح کرد: همیشه بحث پول مطرح 
نیست. من در استقلال بازیکن بودم، سمت های مختلف اجرایی، 
سرپرستی تیم و... را برعهده داشتم و حتی برای استقلال چمن 
تمرین را هم آب داده ام، اما رفتاری که صورت گرفت، شرم آور 
بود. چطور ممکن است با من این برخوردها را بکنند؟ بازیکن 
و مربی پیشین تیم فوتبال استقلال در واکنش به بحث حضور 
پلیس در باشگاه به دلیل درگیری لفظی صورت گرفته گفت: 
همان طور که گفتم تا دو روز دیگر همه چیز مشخص می شود 
و فعلا سکوت می کنم. از برخوردی که با من شد، خجالت 
کشیدم. به دلیل اینکه استقلال بازی دارد، نمی خواهم صحبتی 
انجام دهم و تا با مدیرعامل باشگاه صحبت نکنم فعلا چیزی 
نمی گویم، اما تا یکی دو روز آینده خیلی از حقایق روشن 

خواهد شد. 

بیــنالمــلل
سرمربی تیم منچسترسیتی از عناوین قهرمانی این باشگاه 
در بحبوحه تحقیقات لیگ برتر دفاع کرد. سرمربی تیم 
منچسترسیتی در میانه تحقیقات لیگ برتر درباره نقض 
قوانین مالی در ارتباط با حامیان مالی و قراردادهای بازیکنان 
در طول ۹ فصل گذشته، از عناوین سیتیزن ها دفاع کرد و 
گفت هیچ کس حق ندارد آن ها را زیر سوال ببرد. رسانه های 
انگلیسی گفته اند در صورت محکومیت منچسترسیتی طیفی 
از جریمه ها و محرومیت ها در انتظار این باشگاه خواهد بود؛ از 
جریمه مالی سنگین تا سقوط به دسته های پائین تر و همچنین 
گرفته شدن جام ها. پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی 
درباره قهرمانی های سیتی در فصل های گذشته گفت: آن 
لحظات قطعا متعلق به ما هستند، جدای از اینکه چه رأیی صادر 
خواهد شد. گل آگوئرو در سال ۲01۲ روی پاس گل بالوتلی در 

حالی که روی زمین سُر خورده بود. من 
نمی دانم آیا ما مسئول سُر خوردن جرارد 
در آنفیلد هستیم. این تقصیر ماست؟ 
من برای جرارد احترام قائل هستم اما 

آن لحظه متعلق به ماست.  در 
فصل ۲01۳ -۲014 تیم های 
و  منچسترسیتی  چلسی، 
لیورپول شانه به شانه یکدیگر 
برای کسب جام در لیگ 
جزیره حرکت می کردند و 
شکست دو بر صفر لیورپول 
مقابل چلسی در آنفیلد در 
هفته های پایانی، راه را برای 
قهرمانی شاگردان »مانوئل 
سیتی  تیم  در  پیگرینی« 

هموار کرد. 

دیدگـــــاه
۵ تیم اول جدول مدعی قهرمانی هستند 

ناصرابراهیمی
کارشناس فوتبال 

تیم پرسپولیس نسبت به صنعت نفت برتری محسوسی 
داشت و پیروزی ۲ بر یک در خانه حریف گویای این مطلب 
است. البته صنعت نفت هم برابر پرسپولیس بازی خوبی 
به نمایش گذاشت و در نیمه اول چند موقعیت گل داشت 
که توانست گل اول را هم بزند. تمام تیم های لیگ برتری 
مقابل استقلال و پرسپولیس با تمام توان شان بازی می کنند 
و صنعت نفت نیز مقابل پرسپولیس همین طور بازی کرد. 
اگر نفت در تمام بازی های این فصل خود مقابل حریفانش، 
مثل بازی با پرسپولیس بود، هیچ گاه در انتهای جدول قرار 
نمی گرفت. استقلال و پرسپولیس همیشه بازی های سختی 
را در شهرستان ها دارند، چون بازیکنان سایر تیم ها با انگیزه 
مضاعف مقابل این دو تیم قرار می گیرند تا خودی نشان دهند 
و مورد توجه قرار گیرند. با اینکه دیاباته در دیدار با صنعت 
نفت آبادان توانست ۲ گل بزند، اما این بازیکن دیگر توانایی 
چند سال قبل خود که در استقلال بود را ندارد. او در چند 
بازی اخیر به بازی گرفته شد، اما آنچنان فوتبال خوبی ارائه 
نکرد. تمام بازی های باقیمانده برای پرسپولیس سخت خواهد 
بود، هوادار هم تیم بسیار خوبی است. این تیم بازیکنان جوان 
باکیفیتی دارد که مقابل تیم های استقلال و پرسپولیس با تمام 
توان و انگیزه بازی می کنند و سعی دارند تا شایستگی خودشان 
را نشان دهند. بازی های لیگ برتر فوتبال ایران اصلا زیبا و 
قشنگ نیستند و اکثر بازی ها فقط دعوا و جنجال شده است. 
دیگر ستاره ای در این رقابت ها ظهور نمی کند و پدیده و بازیکن 
خوبی معرفی نشده است. پرسپولیس تا هفته بیستم توانسته 
خودش را به صدر جدول برساند و به طور حتم مدعی قهرمانی 
این فصل لیگ برتر است. ۵ تیم اول جدول مدعی قهرمانی 
هستند و ممکن است هر اتفاقی در هفته های پایانی رخ دهد. 
اگر پرسپولیس می خواهد قهرمان شود باید در هفته های باقی 
مانده، نتایج دلخواه و مدنظرش را به دست آورد. تیم ملی فوتبال 
ایران 44 سال است که قهرمان جام ملت های آسیا نشده است. 
10 سال است که تیم ملی را به دست مربیان خارجی داده اند، آیا 
آنها موفق شده اند؟ مهدی تاج با عشق تیم ملی را در این مدت 
به کی روش سپرد، اما نتیجه اش چی بود؟ این بار سرمربیگری 
تیم ملی ایران را به مدت 10 سال به عهده مربیان ایرانی بگذارند 
و اجازه بدهند مربی ایرانی هم برای تیم ملی کشورش کار کند. 

 هزینه چند ده میلیون یورویی کریس برای ساخت خانه سلطنتی 

رونالدو همسایه هایش را عصبانی کرد 
پس از حضور کریستیانو رونالدو در النصر باز هم این فوق 
ستاره مد نظر رسانه ها است. اخیرا پروژه ساختمانی مهاجم 

پرتغالی النصر عربستان همسایگانش را عصبانی کرده است. 
 محل زندگی 

در حالی که کریستیانو رونالدو برای النصر عربستان بازی 
می کند، ممکن است او و خانواده اش حتی به مشکل مسکن هم 
در این کشور فکر نکنند. کریس و خانواده اش پس از نقل مکان به 
شبه جزیره عربستان در سوئیتی در هتل فور سیزنس در ریاض 
اقامت کردند. آپارتمان های رونالدو و همراهانش همزمان دو 
طبقه را اشغال می کنند، آنها همه چیز دارند؛ یک اتاق نشیمن، 
یک دفتر شخصی، اتاق خواب، یک اتاق غذاخوری، یک اتاق 

رسانه و حتی یک اتاق با حمام مرمرین مشرف به ریاض. 
 اجاره ماهیانه 

رونالدو ماهیانه بیش از ۲۵0 هزار پوند برای اجاره پرداخت 
می کند اما این برای زندگی مهاجم پرتغالی کافی نیست. او از 

قبل به این فکر می کند که پس از پایان دوران حرفه ای اش 
چه اتفاقی خواهد افتاد. اسطوره فوتبال پرتغال قصد دارد در 
سرزمین مادری خود ساکن شود. رونالدو در حال ساخت 
عمارتی در ۲0 کیلومتری لیسبون به منظور راحتی هر چه 
بیشتر است. خانه سلطنتی کریس و خانواده اش در ابتدا قرار 
بود 1۲ میلیون یورو برای او هزینه داشته باشد. با این حال طبق 
گزارش رسانه ها؛ به دلیل همه گیری ویروس کرونا هزینه ساخت 
و ساز به طور قابل توجهی افزایش یافته است. در ابتدا این ارقام 
۲1 میلیون یورو بود و اکنون به ۳۲ میلیون رسیده است. این 
پروژه باید در تابستان ۲0۲۳ آماده شود. قیمت بالای ساخت 
عمارت رونالدو تنها مشکل پیش روی او نیست. همسایه های 
آینده چندان از رونالدو راضی نیستند. نکته اصلی این است که 
رونالدو به خاطر حفظ حریم خصوصی، باشگاه گلف و پارکینگ 
مجاور عمارت خود را خریداری می کند. ساکنان مناطق اطراف 
البته آن را دوست ندارند. همچنین احتمال واقعی اینکه منطقه 

به زودی مملو از روزنامه نگاران و طرفداران این بازیکن فوتبال 
شود برای همسایگان رونالدو ناراحت کننده است. 

 خانه جدید 
همسر رونالدو و یکی از آشنایان خانواده یعنی پائولو بریتو 
که قبلا روی خانه های دیگر این بازیکن کار کرده است، در 
حال طراحی خانه بیش از سه هزار متر مربع هستند. گزارش 
شده است که این پروژه شامل یک گاراژ برای ۲0 ماشین، دو 
استخر و البته یک سالن بدنسازی )به معنای زمین تنیس و یک 
زمین فوتبال( است. رونالدو نه تنها به این فکر می کند که خانه 
جدیدش چگونه خواهد بود، کریس همچنین شروع به انتخاب 
کارکنانی کرده است که آسایش خانواده او را تضمین کنند. 
یکی از مشکلات فعلی پیدا کردن آشپزی است که سوشی بپزد. 
رونالدو حاضر است حداقل ۵ هزار یورو در ماه به او بپردازد، اما 
تاکنون نتوانسته نامزد مناسبی پیدا کند. با این حال خانواده 
مهاجم پرتغالی هنوز وقت دارند. با وجود اینکه انتظار می رود 
ساخت و ساز در سالجاری به اتمام برسد، احتمالا مهلت مقرر 
تغییر خواهد کرد. این به طور منظم در آماده سازی امکانات با هر 
سطح از پیچیدگی رخ می دهد. با توجه به نگرش دقیق رونالدو به 
این پروژه، هیچ چیز شگفت انگیزی در این مورد وجود نخواهد 

داشت. 

امیرحسین اصلانیان مهاجم سابق پرسپولیس 
در خصوص شرایط شاگردان گل محمدی در 

لیگ برتر صحبت کرد. 
  درباره برتری تیم فوتبال پرسپولیس 

مقابل صنعت نفت آبادان چه نظری دارید؟
 پیروزی در آبادان بیشتر از آن چیزی که بود 
اهمیت داشت، به خصوص گرفتن ۳ امتیاز در 
خانه حریف. خیلی مهم بود که توانستیم حداکثر 
امتیازات را در این دیدار بگیریم و همچنان در 
جدول لیگ برتر بین سه تیم اول خودمان را 
حفظ کنیم. به لحاظ فنی همیشه بازی کردن در 
آبادان برای هر تیمی سخت بوده است. در مجموع 
پرسپولیس در آبادان موفق شد پیروزی دلچسبی 
را کسب کند که نتیجه خوبی بود. البته در خلق 
موقعیت آنچنان موفق نبودیم و در مجموع از 
-۲ ۳ فرصتی که داشتیم از ۲ موقعیت به نحو 
احسن استفاده کردیم. همین که توانستیم بعد از 
دریافت گل اول به بازی برگردیم خیلی مهم بود. 
  در مورد عملکرد دیاباته چه نظری 

دارید؟
 دیاباته روز  درخشانی را پشت سر گذاشت. 
مهم تر این بود که هر دو مهاجم پرسپولیس یعنی 
آل کثیر و دیاباته در شرایط ایده آلی قرار داشتند. 
دیاباته هر دو گل را به ثمر رساند و بسیار موفقیت 
آمیز ظاهر شد و این گل ها از نظر روحی برایش 

خیلی خوب بود. 
  نظر شما در خصوص گلی که گوهری 

دریافت کرد، چیست؟
 گلر دوم پرسپولیس در دروازه ایستاده بود 
و گل صنعت نفت آبادان روی یک غافلگیری 
زده شد. گوهری یک لحظه سعی داشت بیرون 
بیاید و توپ ارسالی را بگیرد، اما مکث می کند 
و برمی گردد. زننده گل هم بین دو مدافع توپ را 
قطع کرد و توپ وارد دروازه شد. نباید گوهری را 
مقصر بدانیم چون توپ ارسالی در تیر یک، باید 
دفع می شد. ان شاءا... در بازی های بعد مدافعان و 
دروازه بان سعی کنند چنین گل هایی را دریافت 

نکنند. 
بیستم  هفته  دیدار  خصوص  در    

پرسپولیس مقابل هوادار چه نظری دارید؟
 هوادار در چند بازی سخت خود نباخته بود 
و فقط این هفته به تراکتور در تهران باخت. 
هوادار تیم دست و پا بسته ای نیست و جوانان 
با انگیزه شان مقابل تیم های بزرگ بیشتر از 
حد توانشان می گذارند. هر تیمی که می خواهد 
قهرمان شود باید تمام ۳ امتیازهای داخل خانه 
را بگیرد تا از کورس بالای جدول عقب نماند. 
پرسپولیس باید در دیدارهای مستقیمی که 
با تیم های استقلال، سپاهان و گل گهر خواهد 
داشت و به نوعی بازی های ۶ امتیازی محسوب 
می شود، نتایج را به نفع خود تمام کند تا بتواند 

صدر جدول را به تنهایی از آن خود کند. 
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 پاشازاده: سرمربی گری تیم ملی مثل بلیت بخت آزمایی است
ملی پوش سابق ایران می گوید فدراسیون فوتبال فلسفه و 
برنامه ای برای تیم ملی ندارد و انتخاب سرمربی تیم ملی مانند 
بلیت بخت آزمایی است. مهدی پاشازاده در گفت وگو با ایسنا 
درباره عملکرد کارلوس کی روش و جدایی اش از تیم ملی ایران 
اظهار کرد: ما به مربی جدیدی احتیاج داریم تا بتواند ایده 
جدید و خون تازه ای به فوتبال ما تزریق کند. در آن مقطع که 
کی روش به تیم ملی آمد، از او حمایت کردم چون تجربه خوبی 
داشت اما عملکرد خوبی را برای ما رقم نزد. او اضافه کرد: البته 
اسکوچیچ هم مورد قبول نبود چون حواشی زیادی در تیم ملی 

اتفاق افتاده بود و چند دستگی به وجود آمده بود. او هم نتیجه 
خوبی نمی گرفت. کی روش در جام جهانی ترسو ظاهر شد و 
با سلایق شخصی برخورد کرد. این ملی پوش سابق درباره 
واکنش تند کنعانی زادگان علیه کی روش پس از جدایی این 
مربی گفت: من این حواشی را دوست ندارم چون از این بدترش 
سر خودم آمد. من دو سال بیرون از تیم ملی بودم اما هیچ موقع 
انتقادی نکردم و سعی کردم احترام بگذارم چون اتفاقی بود که 
رخ داده بود. پاشازاده درباره مطرح شدن گزینه های مختلف 
برای تیم ملی بیان کرد: موضوع ایرانی و خارجی بودنش نیست. 

وقتی ما فلسفه و برنامه ای نداشته باشیم، انتخاب مربی مثل 
بلیت بخت آزمایی می شود. باشگاه های ما ورشکسته هستند 
و هیچ چیزی سرجایش نیست. دیگر چه فرقی دارد چه کسی 
سرمربی تیم ملی شود؟ او درباره نسل سازی در تیم ملی گفت: 
بهتر است شروع به نسل سازی کنیم و به فکر آینده باشیم. البته 
اکنون هم بازیکنان خوبی مثل طارمی داریم اما جام جهانی 
مهم تر از جام ملت های آسیا است چون بازیکنان در جام جهانی 
دیده می شوند. با همه این ها وقتی هدفی وجود نداشته باشد، 

نمی توان نظری درباره رویکرد فدراسیون فوتبال داد. 


